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Evaluatie begroting 
Graag horen wij de ervaringen met de programmabegroting 2019. 
Afgesproken is dat wij de programmabegroting doorontwikkelen, waarbij wat er nu ligt het 
uitgangspunt is.  
De raad is gevraagd om reacties over de behandeling (via de fractievoorzitters). De reacties 
druppelen nu binnen. Ook is een hulpformulier voor evaluatie verzonden, waarop 1 reactie 
is ontvangen. Voor bespreking in het audit-comité is het wellicht handig om nog even kort 
langs de verschillende punten in het hulpformulier te lopen. 
Ook tijdens de behandeling van de begroting is een aantal opmerkingen gemaakt. 

Conclusie tot nu toe:
1. Verzoek om verschillen tussen jaren te verklaren:  

In principe is dit een helder verzoek waar uitvoering aan kan worden gegeven 
2. Indicatoren moeten beter:  

Voorstel: samen een verbeterplan opstellen. Het audit-comité kan hierbij als 
klankbord dienen. Uitgangspunt is dat de bruikbare indicatoren worden 
geïnventariseerd uit bestaand beleid en dat in beeld wordt gebracht hoe aan de hand 
van een beleidsagenda de indicatoren voor het bestaande beleid kunnen worden 
aangevuld. (Heeft relatie met toezegging uit begrotingsvergadering - zie hieronder) 

3. Digitale toegankelijkheid verbeteren:  
De digitale begroting via LIAS, met de mogelijkheid om door te klikken, is niet 
verschenen. Voor 2019 is dit een aandachtspunt. Nog een keer investeren in dit 
product of kijken we (ook in de samenwerking GHO) naar andere oplossingen? 
Deels is dit te realiseren door een betere toepassing van hyperlinks. Hier kan de 
organisatie direct mee aan de slag. Managementafspraken: Afspraken met 
leverancier samenhang met GHO, afdeling informeert over voortgang 

4. Inzicht in bestaand beleid verbeteren:  
De methode Duisenberg (een aantal raadsleden onderzoekt thema en rapporteert 
aan de raad) zou hiervoor een startpunt kunnen zijn. Vraag aan het audit-comité: 
zien jullie hier wat in? In dat geval is het voorstel dit verder uit te werken en in het 
volgende audit-comité concrete afspraken te maken. 

5. Autorisatieniveau:  
Het autorisatieniveau op taakveld zoals vastgesteld in de financiele verordening 
roept vragen op over de manier waarop de raad stuurt en controleert, de informatie 
die moet worden verstrekt en wat de raad hiermee kan. Suggestie vanuit college / 
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organisatie is om in een volgende vergadering van het audit-comité een voorstel te 
bespreken voor het aanpassen van de financiële verordening.  

Met het audit-comité moeten ook voor het proces nog een aantal vragen worden 
beantwoord: Hoe is de rest van de raad betrokken bij dit gesprek?  

Toezegging bij begrotingsvergadering: 

3. 6.11-2018 Programmabegroting 2019:
Het is mogelijk om zoveel als mogelijk indicatoren al bij de burap te 
geven. De verplichte indicatoren staan er in en daar komen er nog een 
aantal bij. 


